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				慈善效益
				Effects of Charity		
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								扶困救助
								Poverty Relief and Assistance										
							

							
								在扶困救助時，我們重視啟發人性善的良能，學習付出愛心濟助貧困，找到生命意義。對於經濟生活貧困者，提供短、中、長期的扶助，以達成自立脫貧為目標，讓愈來愈多的人願意盡一己之力，並在付出中自我成長。
								We attach great importance to inspiring the goodness of human nature as we help the impoverished. We must teach the rich to help the poor so that the rich can enjoy giving, learn to help the poor with love, and find the meaning of life. We must also inspire passion in the hearts of the rich to help the poor escape the pit of poverty. The goal is to provide short-, medium-, and long-term assistance to the poor, help them become self-reliant and inspire more people to do their best to give and achieve personal growth through giving.					
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								新芽助學
								New Shoots Scholarships										
							

							
								許多貧病、單親、隔代教養等弱勢家庭，難以負擔現今偏高的學習費用。慈濟藉由助學補助、新芽獎學金、課業輔導、營隊活動等多元方式，結合學校教育、家庭教育，建立支持網絡，成為弱勢學子及他們的家庭最溫暖、最有力的依靠。
								Many disadvantaged families, such as those that are impoverished, single-parent families, or households with intergenerational parenting, cannot afford the high tuition fees for high schools and colleges. Our goal is to provide school and family education support via student grants, New Shoots Scholarships, academic tutoring, and camp activities, creating a comprehensive “whole person, whole family, and whole process” support network to offer the warmest and strongest backing to disadvantaged students and their families.					
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								人道關懷
								Humanitarian Care										
							

							
								近年來全球災難不斷，對生態環境與人類生活影響甚鉅。新冠肺炎疫情及俄烏戰爭，造成許多民眾生命受到威脅、流離失所，人道救援的工作益顯重要。我們深切體會緊急救援、人道關懷，不分種族、信仰、膚色，期盼抱持「感恩、尊重、 愛」的信念，建構大愛地球村。
								Global disasters caused by extreme climates have continued in recent years and have greatly impacted the ecological environment and human life. We firmly believe that emergency aid and humanitarian care should be offered regardless of race and religion. We aspire to build a global society based on gratitude, respect, and love.					
							

							
								MORE
							

						

					

				


				
					
						
							[image: ]
						

						
							

								災難援助
								Disaster Relief										
							

							
								災害援助是我們重要的慈善業務，也是國人對我們最深刻的慈善印象之一，我們秉持「直接、重點、尊重、務實、及時」的原則於海內外災害提供急難救助，並運用科學方法評估災害之主觀、客觀因素規劃短中長期援助和重建。
								Disaster assistance is one of our key charitable missions and one of the nation’s main impressions of us. The Foundation’s disaster aid and relief are based on being direct, focused, respectful, pragmatic, and timely. We employ scientific methods to assess disasters’ subjective and objective factors and plan for short-, medium-, and long-term relief, assistance, and reconstruction.					
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								福利服務
								Welfare Services										
							

							
								臺灣社會面臨少子化、異質化、老人化的三大挑戰，將衝擊社會、經濟及家庭結構的改變，我們對於關懷社會的層面，秉持需求層次論，透過多元方案，協助不同年齡層之對象，學習愛與歸屬、尊嚴和自我實現來回應社會現況。
								Taiwanese society currently faces three major challenges: a low birthrate, heterogeneity, and aging. These challenges impact society, the economy, and family structures. We adhere to the Theory of the Hierarchy of Needs when caring for humanity. We employ strategies for people of different age groups to spread love and a sense of belonging and respond to the current social situation with dignity and self-actualization.					
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								健康身心靈
								Physical and Mental Well-being										
							

							
								健康身心靈服務對象為兒童、少年、青年及長者，慈濟針對以上對象推動健康故事屋來增加兒童少年人文素養與品格教育、舉辦青年活動以建立人際關係、鼓勵長者投入社會服務及活動來促進健康，降低社會醫療成本與負擔。
								Children, teenagers and elders are the main service targets for physical and mental well-being. Tzu Chi promotes health book home to increase the humanistic qualities and character education of children and teenagers, hosts youth events to build relationships and encourages the elder to participate in social service and activities to promote health, reduce social medical costs and burdens.					
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				SROI 社會影響力評估：慈濟環保志業
				SROI (Social Return on Investment): Tzu Chi Environmental career		
			


			
				
					投入1塊錢的成本，將產出
					The cost of investing 1 NT dollars will produce	
				

				NTD $ 元 NT dollars	

				
					的社會影響力
					of social return					
				

			


			
				
					考慮環保志工大愛、無償投入，投入1塊錢的成本，將產出
					Environmental protection volunteers show great love and devote themselves unpaid to Tzuchi.NTD$1.0 invested in Tzu Chi’s environmental protection cause would generate	
				

				NTD $元	

				
					的社會影響力
					in social influence.					
				

			







			
				
					專案成果價值前5名
					The Top Five Major Changes in SROI Outcome Value	
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						提升環保站志工家庭關係
						Volunteers at environmental protection station_ Better family relationship							
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						提升環保站志工身體健康狀況
						Volunteers at environmental protection station_ Improve physical health	
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						提升環保站志工個人成就感
						Volunteers at environmental protection station_ Improve individual sense of an achievement	
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						慈濟基金會對環境減碳成效
						Tzu Chi Foundation_ Carbon reduction results	
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						提升環保站志工規劃及執行活動能力
						Volunteers at environmental protection station_ Improve activity planning and execution abilities	
					

				


			

		

	
	





	
		
			
				防疫亮點
				Epidemic Prevention Highlights		
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						援助醫療物資 / 件
						medical and pandemic prevention materials/pieces							
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						Vaccination / Visits							
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